
Dagsorden 
Afbud:  

Skolebestyrelsesmøde 12. december (kl. 17-19) 

1. Godkendelse af referater fra sidst 

2. Nyt fra elevrådet.  

Velkommen til Josefine fra 6.C. Nye undervisningsmiljørepræsentanter Josefine og Oskar – begge 

fra 6.c. Vil gerne have det udbredt på skolen.  
Der blev delt pebernødder ud. Det gik rigtig godt.  

3. Ledelsen informerer    

a. Orientering om personale og økonomi 

Vi er i gang med at rydde skovområdet, og søerne skal renses. Der vil komme gangbroer og 

siddepladser, så det inviterer til leg og hygge.  

Vi er kommet godt i gang med projektet ”Generation sunde børn”. Vi har været gennem 

kompetenceudvikling og har fået lavet de småjusteringer, der skulle til. Eleverne er umiddelbart 

meget ”mad-modige”. Der er en masse læring i at skulle deles om et måltid. Formålet er blandt 

andet at skabe fællesskaber omkring måltidet. Det handler om at samtale og om at prøve nyt. Det 

er også en succes set fra forældresiden.  

Vi har opslået en afdelingslederstilling, som skal varetage Pilehuset. Der kommer interesserede på 

besøg i denne uge og deadline for at søge er den 12.1.24. 

Vi har ansat 4 pædagoger. De er ansat ud fra puljen ”Løft af fritidspædagogikken”, som vi regner 

med er et toårigt projekt.  

Indblik i HPS 2023: Bortfald af Min Uddannelse og overgang til meddelelsesbogen, 

centralisering af skolesekretærer mm.  

Indblik i HPS 2024: Regeringens kvalitetsprogram, barnets lov, MFL og ungedidaktikken.  

4. Referat kontaktudvalgsmøde på              

almenområdet    17.15-17.20 

a. Info ved Karen og Lærke  

 



Task force Odense: De kommer ikke til at lave nye skoledistrikter. Der blev snakket om skærme, og 

der blev udtrykt, at man i fremtiden kommer til at skulle handle radikalt. 

Tingkærskolen møder kl. 9. Det har haft betydning for fraværet, som er faldet. De har lavet den 

første time om til en ”skylektion”, hvilket betyder, at de har en onlinetime om morgenen.  

Klubben bliver ikke benyttet særligt meget. Der blev snakket om, hvordan man kunne øge de unge 

menneskers interesse.  

 

5. Referat fra landsmøde  
a. Info ved Peter og Samantha 

Spændende oplæg om AI. Vi skal som bestyrelse forholde os til teknologien og udtrykke vores 

holdning. Man forudser en forstærkende effekt ved alle elever. Hvis du er fagligt udfordret, vil du 

blive styrket og fastholdt i det – og omvendt kan du som fagligt stærk elev, blive stærkere.  

I uge 6 tager Mohammed og 4 lærere til Barcelona, hvor de ”skal gøre sig kloge på” kunstig 

intelligens.  

Museerne vil gerne have flere besøg.  

Der blev lagt op til, at man kunne styrke bestyrelsesarbejdet på tværs af skolerne.  

 

6. Trivselsundersøgelse 

Kort indblik i trivselsundersøgelsen, som udkom i oktober 2023. 

Vi har netop overstået et trivselsarrangement i november, hvor vi dykkede ned i undersøgelsen i 

meningsfulde teams. 

Der er efterfølgende blevet besluttet fra MED-udvalget, at vi fortsat skal arbejde med ”krav i 

arbejdet” og ”forholdet mellem arbejdet og det private liv”. Som noget positivt har vi også valgt at 

arbejde videre med social kapital, hvor vi lykkes rigtig godt. 

Der er gode tal omkring både børnemiljøet og ungemiljøet. Der er mindre gode tal i SFO og i 

Pilehuset. Her er der sat gode tiltag i gang. Blandt andet nyansættelser og akademidage.  

7. Skoleudviklingssamtale 

a. Info ved Mohammed 

Ministeriet har udformet en vejledning. Alle kommunalbestyrelser skal føre tilsyn med skolerne. I 

praksis er kompetencen uddelegeret til skolechefen. Skolechefen, en konsulent og den samlede 

ledelse har en dialog om vigtige forhold på skolen.  



Der er udviklet et kvalitetshjul lavet af Odense kommune, som er en guide til 

skoleudviklingssamtalerne. Samtalen udgøres af 7 krav og gennemføres som en dialog og 

refleksion mellem forvaltningen og ledelsen. Lederen har initiativretten. 

Samtalerne skal have sammenhængskraft med de forrige samtaler. Man skal kunne se progression 

og der skal evalueres på indsatser. 

Referatet af samtalen skal offentliggøres på skolens hjemmeside.  

 

8. Ung Sammen – mangfoldige læringsmiljøer 

a. Info ved Mohammed 

Vi skal som skole formulere radikale greb på 2 plan. Struktur og didaktik.  

Vi har en proces med ungemiljølærerne frem til skolestart 24/25, hvor vi går i gang med 

ændringerne.  

9. Spørgeskema til forældre 

a. Se vedhæftede udkast 

Vi forholder os til svarene, når vi får dem. Udvalget arbejder videre med handlemuligheder, når de 

mødes og kigger på det.  

10. Spisepause  

11. Årshjul 

12. Eventuelt 

Punkter til kommende møder:  

a. Tematikker til forældremøder – januar 

b. Input til kontaktudvalgsmøde på almenområdet – dagsorden 

april 24 

c. Foredrag – trivsel (Karlson), noget om digitale medier, 

psykolog om unges trivsel 

d. Revision af princip om meddelelsesbog – juni 2024 

e. Skoleudviklingssamtale  

f. Lave en beretning i maj 2024 

 



 

 


